

# **INKuLtur**

## FÜR INKLUSION UND KULTURELLE TEILHABE

Gemeinsam für kulturelle und gesellschaftliche Vielfalt eintreten!

Das internationale Programm „INKuLtur“ will Menschen mit Behinderung in den Ländern Osteuropas und in Deutschland einen gleichberechtigten Zugang zu Kunst und Kultur ermöglichen. Wir führen Weiterbildungen durch, erstellen Online-Videokurse zur Inklusion und Barrierefreiheit, arbeiten mit Kultureinrichtungen zusammen, entwickeln inklusive Kunstprojekte, organisieren Expert:innentreffen und vieles mehr.

Dabei stehen bei uns der Austausch zwischen Fachkolleg:innen, der Abbau von Barrieren und die Stärkung der gesellschaftlichen Akzeptanz für Inklusion und Diversität stets im Mittelpunkt.

### KONTAKT:

E-Mail: [inkultur@dialogue4u.org](mailto:inkultur@dialogue4u.org)

Programme Webseite:

<https://www.inkultur.org/>

### FOLGEN SIE UNS AUF UNSEREN

SOCIAL MEDIA KANÄLEN:

YouTube: [INKuLtur](#)

Facebook: [inkulturprogramme](#)



Auswärtiges Amt



CIVIL  
SOCIETY  
COOPERATION

Das Programm „INKuLtur – Für Inklusion und kulturelle Teilhabe“ wird vom Dialogue for Understanding e.V. gemeinsam mit Ländern der Östlichen Partnerschaft durchgeführt und durch das Auswärtige Amt gefördert.

### HAUPTPARTNER DES PROGRAMMS

Ukrainian Step by Step Foundation, Kyjiw  
<http://www.ussf.kiev.ua/about/>

Association Anika, Tbilisi  
<https://www.anika.ge/ka>



e m i l i k  
aregak

Emili Aregak Foundation, Gyumri  
<http://emiliaregak.am/>

# INKuLtur

FOR INCLUSION AND CULTURAL PARTICIPATION

Standing up together for cultural  
and social diversity!

The international programme “INKuLtur” aims to provide people with disabilities in countries of Eastern Europe and Germany equal access to art and culture. We conduct advanced training courses, create online video courses on inclusion and accessibility, collaborate with cultural institutions, develop inclusive art projects, organize meetings of experts and much more.

Our focus is on the dialogue between fellow experts, the breaking down of barriers, and the strengthening of social acceptance for inclusion and diversity.

## CONTACT DETAILS:

E-Mail: [inkultur@dialogue4u.org](mailto:inkultur@dialogue4u.org)

Programme web page:

<https://www.inkultur.org/>

## FOLLOW US

ON SOCIAL MEDIA:

YouTube: [INKuLtur](#)

Facebook: [inkulturprogramme](#)



Auswärtiges Amt



CIVIL  
SOCIETY  
COOPERATION

The programme “INKuLtur – For Inclusion and Cultural Participation” is implemented by Dialogue for Understanding e.V. together with Eastern Partnership countries funded by the German Federal Foreign Office.

## MAIN PARTNERS OF THE PROGRAMME

Ukrainian Step by Step Foundation, Kyiv  
<http://www.ussf.kiev.ua/about/>

Association Anika, Tbilisi  
<https://www.anika.ge/ka>



e m i l i k  
aregak

Emili Aregak Foundation, Gyumri  
<http://emiliaregak.am/>